

Sammanträde hos Rikard Dahlén, Smedsbacksgatan 16

Närvarande: Märtha Angert Lilliestråle, Rikard Dahlén, Björn Erdal, Anne Murray, Richard Murray, Anneli Noréus, Ole Settergren (p.1-7), Gunilla Sterner Kumm, Lennart Tonell, Henrik Waldenström

Återbud: Christina Sollenberg-Britton, Bitte Liberg, Johan Murray, Anders Tranberg, Elizabeth Hatz Bonde

1. Richard öppnande mötet, valdes till sekreterare. Anneli valdes att justera protokollet.
2. Föregående protokoll gicks igenom, datum för nästa möte ändrades från april till februari och godkändes därefter.
3. Rapporter
  - Henrik och Rikard rapporterade om den trädfällning i Ulriksdal som Statens fastighetsverk planerat. Ett mycket stort antal träd planerades att fällas, bl.a. i alléerna. Detta hade länsstyrelsen givit tillstånd till. Rikard och Henrik hade fått en sammanställning av domar som baserades på artskyddsdirektivet och särskilt skyddet av fladdermöss. Domarna är mycket restriktiva vad gäller att fälla träd, särskilt under fladdermössens övervintring och fortplantning. Samråd med FSV ledde till att två popplar ska tas ned, övrig avverkning får anstå till dess att en inventering av fåglar, fladdermöss och andra arter skett, tidigast i höst.
  - Richard rapporterade om samråd med KDF/STÄ som ägt rum den 16 februari. KDF godtar den nya planen för Hasselbacken som förbundet, DHF och Rädda Djurgården avstyrkt. En positiv nyhet är att Ladugårdsgårde inte kommer att klippas mer än som skett för Nationaldagsgaloppen pga att Lollapalooza inte blir av i sommar. Alla evenemang anges på kungahusets hemsida. Alla evenemang ska informera om Nationalstadsparken. Richard skickar minnesanteckningar när de är godkända av KDF.
  - Rikard och Märtha rapporterade om möte med Brinken IF som önskar få en andra rink och hall på ÖIP. Förslaget att lägga den i skogsbacken bakom den nuvarande avvisades, även av KDF. I stället förordas en närbelägen grusplan som K1 använder. Detta kan försvaret tänkas acceptera. Detta är en tillfällig lösning i avvaktan på en ny dubbelhall på Storängsbotten. Styrelsen godtar denna lösning på villkor att bygglov maximeras till dess att de nya hallarna på Storängsbotten är klara. När de är klara ska de två tillfälliga hallarna tas bort. I beslutet deltog inte Anne och Richard.
  - Fokus Järva. Björn försöker få till stånd möte med Anders Österberg i slutet av mars för den grupp vi samlat kring Järvafältets utveckling.
  - Lennart berättade att markreservation givits till byggföretag i Rinkebydalen, det berör Rissneskogen.
  - Gunilla berättade att ett klimat- och miljönätverk startat i Bergshamra.
  - Lennart hade som representant för förbundet deltagit i ett möte för ett forskarnätverk kring klimatanpassning och rättvisa. Det kommer att bli fler träffar och Lennart håller styrelsen informerad.
  - Henrik har fått 15 volontärer som parkvärdar genom artikel i Mitti. Ett informationsmöte kommer att hållas med dessa senare i vår.

- Konferensen Cities for biodiversity har slutredovisats till Nordiska Ministerrådet och godkänts. Förbundet erhöll i slutavräkningen 9.862 kr för design och tryckning av den skriftliga rapporten från konferensen.
- Rikard berättade att Innocent drinks önskar sponsra något förbundsprojekt i år igen, med 200.000 kr. Val av lämpligt projekt diskuterades. En möjlig kandidat skulle kunna vara det projekt rörande fåglars habitat i Nationalstadsparken som Rikard ska bedriva.

#### 4. Årsmötet

- Anneli har skickat ut den ekonomiska redovisningen enligt bokföringen för året 2023. Redovisning godkändes och ska nu revideras. Richard gör för årsmötet en uppställning i enlighet med hur redovisningen tidigare presenterats.
- Redovisningen som Richard skickat ut för konferensen Cities for biodiversity ska kompletteras efter slutavräkningen till Nordiska Ministerrådet för att kunna godkännas av styrelsen.
- Rikard har inför styrelsemötet skickat en sammanställning av pollineringsprojektets intäkter och kostnader. Samtliga intäkter har gått till KDF. Den enda intäkt som redovisas över förbundets budget är sponsorsbidraget från Innocent drinks på 200.000 kr som därefter utbetalats till KDF. Redovisningen godkändes av styrelsen.
- Anne ska göra en sammanställning av förbundets intäkter och kostnader för digitaliseringsprojektet som sedan ska godkännas av styrelsen.
- Förslag till programpunkter under årsmötet: 1) Rikard berättar om pollineringsprojektet och 2) Richard berättar om konferensen Cities for biodiversity.
- Anne arbetar med två alternativ för lokal för årsmötet: Roddarklubben vid Djurgårdsbrunnsviken och Kruthuset på Stora hundudden.

#### 5. Deklaration

Deklaration ska lämnas till Skatteverket för fortsatt skattebefrielse. Anne har gjort detta tidigare och bistår Anneli.

#### 6. Arbetsfördelning inom styrelsen

Richard hade skickat ut en "att-göra-lista." Listan gick igenom och arbetsuppgifter fördelades. Se bilaga!

#### 7. Samtal om Nationalstadsparken ur militär beredskapssynpunkt

Märtha lade fram förslag om att ordna ett samtal om Nationalstadsparken ur militär beredskapssynpunkt. F.d, arméchefen Karl Engelbrektsson har lovat sin medverkan. Flera frågor i Nationalstadsparken har försvarsanknytning – det planerade Cybercentret i Bergshamra, varvet på Beckholmen och kraftledningen Ålkistan-Ekhagen. Magnus Andersson har angivit intresse och mötet skulle kunna äga rum på Stora Skuggan. Styrelsen gav sitt bifall till att Märtha fortsätter denna planering.

#### 8. Hasselbacken

Styrelsen godkände det granskningsyttrande rörande detaljplan för Konsthallen 15 m.fl. där Hasselbacken ingår, som Richard utarbetat och skickat in.

#### 9. Firandet av Nationalstadsparkens 30 år 2025

Olika idéer för förbundets medverkan ventilerades. Henrik redogjorde för länsstyrelsens planer på en bok som redovisar hur de 100 mkr använts till olika projekt. Richard uttryckte förhoppningen att den boken också skulle inrymma en tillbakablick och utvärdering av hur lagen har fungerat. Förbundet skulle kunna engagera sina

medlemsföreningar för att förmå dessa att skapa program av olika slag i parken under det kommande året. En arbetsgrupp för förbundets medverkan utsågs bestående av Anne, Rikard, Henrik och Gunilla.

10. Fågelbok

Henrik söker pengar för en bok om fåglar i Nationalstadsparken. Utan att ta ekonomiskt ansvar för projektet uttalade styrelsen sitt stöd för projektet.

11. Almedalen 2024

Styrelsen beslöt att inte engagera sig i årets Almedalsvecka.

12. Nästa styrelsesammanträde

Beslöts hålla nästa styrelsemöte den 25 mars kl 17 30. Preliminärt blir detta hos Anne på Brännkyrkagatan 30.

Vid protokollet

Justeras

Richard Murray

Anneli Noréus